

Conseil scolaire du Nord-Ouest No.1
Plan capital triennal
2013-2016



Plan capital triennal du CSNO 2017-2020

École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
L'École Quatre-Vents Rivière-la-Paix	Nouvelle construction pour répondre à la programmation d'une école M-12 * Voir le document 2017-2020 Plan Capital pour plus d'informations	1	H	2017-2018	15 000 000 \$
					15 000 000 \$
École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
Nouvelle école Grande Prairie	Construction d'un édifice scolaire Pour accueillir les élèves de niveaux M-6 afin de pouvoir répondre à la croissance de la population étudiante francophone de Grande Prairie * Voir le document 2017-2020 Plan Capital pour plus d'informations	1	H	2017-2018	9 000 000 \$
					9 000 000 \$
École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
L'École Héritage Falher	Rénovation et modernisation de l'édifice scolaire actuel L'école construite en 1950 nécessite de nombreuses rénovations et mises à jour. À causes des problèmes d'infiltration d'eau, nous sommes concerner pour le bien être et la santé de notre communauté. * Voir le document 2017-2020 Plan Capital pour plus d'informations	2	M	2017-2018	1 300 000 \$
					1 300 000 \$
École	Projet	Priorité du Conseil	Priorité	Année	Coût
Nouveau programme High Level	Enquête à High Level Le CSN-O demande un financement pour effectuer une étude préliminaire à High Level afin de déterminer la demande potentielle en matière d'éducation en français langue première à High Level * Voir le document 2017-2020 Plan Capital pour plus d'informations	3	M	2017-2018	50 000 \$
					50 000 \$
				Total:	25 350 000 \$

The Regional Authority of The Northwest Francophone Education Region # 1 Three Year Capital Plan 2017-2020

School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
L'Ecole Quatre-Vents Peace River	School replacement New bulding for K-12 programming <i>*See 2017-2020 Capital Plan document for more information.</i>	1	H	2017-2018	15 000 000 \$
					15 000 000 \$

School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
New francophone school Grande Prairie	Building a new francophone school for K-6, in order to be able to meet the needs of the growing francophone student population in Grande Prairie <i>*See 2017-2020 Capital Plan document for more information.</i>	1	H	2017-2018	9 000 000 \$
					<i>9 000 000 \$</i>

School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
L'École Héritage Falher	Renovation and modernization of educational facility The school build in 1950 and requires extensive renovation and update. The infiltration of water gives us a great concern for the Health and safety of our community. <i>*The CSNO believes a more cost-effective solution to the infrastructure problems à École Héritage may be a replacement school. The CSNO would like to undertake a study with Alberta Infrastructure to determine the most cost effective solution.</i>	2	M	2017-2018	1 300 000 \$
<i>*See 2017-2020 Capital Plan document for more information.</i>					1 300 000 \$

School	Capital Need	Board Priority	Priority	Year	Cost
Feasibility Study in High Level High Level	<i>*See 2017-2020 Capital Plan document for more information.</i>	3	M	2017-2018	50 000
					50 000 \$
GRAND TOTAL					25 350 000 \$